
X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 6 POSĖDYJE PRIIMTŲ 
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T1-267 Dėl Seniūnaičių išlaidų, susijusių su jų veikla, 

apmokėjimo ir atsiskaitymo tvarkos aprašo 

patvirtinimo (Savivaldybės tarybos mažumos 

darbotvarkės klausimas). 

 

22 

 

22 

 

12 

 

 

 

- 

 

 

 

10 - 

 

T1-268 Dėl eksperto delegavimo į Telšių apskrities 

regioninę kultūros tarybą. 

 

25 25 - - - b. s. 

T1-269 Dėl pritarimo Plungės sporto ir rekreacijos 

centrui dalyvauti projekte „Mokėk plaukti ir 

saugiai elgtis vandenyje“. 

 

25 25 - - - b. s. 

T1-270 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 

m. lapkričio 25 d. sprendimo Nr. T1-282 „Dėl 

Mokinių priėmimo į Plungės rajono 

savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklas 

tvarkos aprašo patvirtinimo“ ir jį keitusių 

sprendimų pakeitimo. 

 

25 25 - - - b. s. 

T1-271 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 

m. birželio 22 d. sprendimo Nr. T1-163 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigų, 

Plungės paslaugų ir švietimo pagalbos centro 

pedagoginių pareigybių ir nepedagoginių 

pareigybių, finansuojamų iš mokymo lėšų, 

didžiausio leistino skaičiaus 2023–2024 

mokslo metams patvirtinimo“ pakeitimo. 

 

25 25 - - - b. s. 

T1-272 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 

m. birželio 23 d. sprendimo Nr. T1-175 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės švietimo 

paslaugas teikiančių įstaigų paslaugų kainų 

patvirtinimo“ pakeitimo.  

 

25 25 21 1 3 - 

T1-273 Dėl Plungės rajono savivaldybės 2023 m. 

vasario 23 d. sprendimo Nr. T1-36 „Dėl 

Trūkstamų specialistų pritraukimo į Plungės 

rajono savivaldybės viešąsias ir biudžetines 

įstaigas programos tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ pakeitimo. 

 

24 24 - - - b. s. 

T1-274 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos kai 

kurių sprendimų pripažinimo netekusiais 

galios. 

 

24 24 - - - b. s. 
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T1-275 Dėl plotų, siūlomų įrašyti į neprivatizuojamų 

žemės sklypų sąrašą.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-276 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 

m. spalio 28 d. sprendimo Nr. T1-280 „Dėl 

Savivaldybės nekilnojamojo turto pripažinimo 

nereikalingu ir netinkamu naudoti bei jo 

nurašymo“ pakeitimo. 

 

25 25 - - - b. s. 

T1-277 Dėl Prevencinių socialinių paslaugų 

planavimo, inicijavimo, organizavimo ir 

teikimo Plungės rajono savivaldybėje tvarkos 

aprašo patvirtinimo. 

 

25 24 - - - b. s. 

T1-278 Dėl pritarimo viešosios įstaigos Plungės 

rajono savivaldybės ligoninės strateginėms 

2023–2027 metų veiklos kryptims. 

 

25 24 - - - b. s. 

T1-279 Dėl Plungės rajono savivaldybės atliekų 

prevencijos ir tvarkymo 2021–2027 metų 

plano patvirtinimo. 

 

25  24 - - - b. s. 

T1-280 Dėl sutikimo parduoti elektros energetikos 

objektus akcinei bendrovei „Energijos 

skirstymo operatorius“. 

 

25 24 - - - b. s. 

T1-281 Dėl Savivaldybei nuosavybės teise 

priklausančio turto perdavimo uždarajai 

akcinei bendrovei „Plungės vandenys“ 

padidinant jos įstatinį kapitalą. 

 

25 24 - - - b. s. 

T1-282 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 

m. gruodžio 27 d. sprendimo Nr. T1-345 „Dėl 

viešame aukcione parduodamo Savivaldybės 

nekilnojamojo turto ir kitų nekilnojamųjų 

daiktų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo.  

 

25 24 - - - b. s. 

T1-283 Dėl panaudos sutarties pratęsimo. 

 

24 23 - - - b. s. 

T1-284 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 

m. spalio 29 d. sprendimo Nr. T1-248 „Dėl 

pritarimo sudaryti keleivių vežimo sutartį su 

UAB „Plungės autobusų parkas“ ir 

nemokamo keleivių vežimo vietinio (miesto ir 

priemiestinio) reguliaraus susisiekimo 

autobusų maršrutais“ pakeitimo.  

 

25 23 - - - b. s. 

T1-285 Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Plungės 

autobusų parkas“ įstatų, patvirtintų Plungės 

rajono savivaldybės tarybos 2016 m. vasario 

11 d. sprendimo Nr. T1-29 „Dėl uždarosios 

akcinės bendrovės „Plungės autobusų parkas“ 

25 21 - - - b. s. 
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įstatinio kapitalo padidinimo ir bendrovės 

įstatų patvirtinimo“ 2.2 papunkčiu, 

pripažinimo netekusiais galios. 

 

T1-286 Dėl skolų Savivaldybės įmonei „Plungės 

būstas“ pripažinimo beviltiškomis ir jų 

nurašymo. 

 

25 23 - - - b. s. 

T1-287 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 

m. vasario 23 d. sprendimo Nr. T1-51 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės biudžetinių 

įstaigų didžiausio leistino pareigybių (be 

pareigybių, finansuojamų iš ugdymo 

reikmėms finansuoti lėšų) skaičiaus 

patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo. 

 

25 23 - - - b. s. 

T1-288 Dėl fiksuotų pajamų mokesčio dydžių ir 

lengvatų, taikomų įsigyjant verslo liudijimus 

2024 metais vykdomai veiklai, nustatymo. 

 

25 24 - - - b. s. 

T1-289 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 

m. sausio 26 d. sprendimo Nr. T1-2 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2023–2025 metų 

strateginio veiklos plano patvirtinimo“ ir jį 

keitusių sprendimų pakeitimo.  

 

24 23 15 - 8 - 

T1-290 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 

m. sausio 26 d. sprendimo Nr. T1-3 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2023 metų 

biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių 

sprendimų pakeitimo. 

 

24 24 16 - 8 - 

T1-291 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 

m. spalio 31 d. sprendimo Nr. T1-267 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės daugiabučių 

gyvenamųjų namų maksimalių techninės 

priežiūros tarifų patvirtinimo“ ir jį keitusio 

sprendimo pakeitimo. 

 

24 24 20 - 4 - 

T1-292 

 

 

 

 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 

m. spalio 31 d. sprendimo Nr. T1-268 „Dėl 

Maksimalaus bendrojo naudojimo objektų 

administravimo mokesčio tarifo 

apskaičiavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ ir 

jį keitusių sprendimų pakeitimo. 
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X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 

 

6 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2023 m. spalio 26 d. Nr. T-11 

Plungė 

 

Posėdis įvyko 2023 m. spalio 26 d., 13:00–16:48 val. 

Posėdžio pirmininkas – Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

Posėdžio sekretorės – Irmantė Kurmienė, Irma Kvizikevičienė, Savivaldybės tarybos 

posėdžių sekretorės. 

Posėdyje dalyvavo 25 Savivaldybės tarybos nariai. 

Posėdžio protokolą rašė Irmantė Kurmienė, Savivaldybės tarybos posėdžių sekretorė. 

 

Kviestų asmenų sąrašas pridedamas.  

Savivaldybės tarybos 6 posėdžio vaizdo įrašas publikuojamas Plungės rajono savivaldybės 

www.youtube.com kanalu.  

  

DARBOTVARKĖ: 

1. Savivaldybės tarybos 6 posėdžio darbotvarkės projekto tvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

2. Investicinių projektų ir kaimo bendruomenių projektinės veiklos įtaka Plungės rajono 

savivaldybės žmonių gyvenimo kokybei. 

Pranešėja Žaneta Vaitkuvienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja.  

3. Plungės rajono savivaldybės atstovavimas Telšių regiono plėtros bei Kultūros tarybose. 

Pranešėjos: Žaneta Vaitkuvienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja, ir Vida 

Saukalienė, Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyriaus vedėja. 

4. Dėl papildomų lėšų skyrimo prisidedant prie 2021–2028 metų Plungės rajono 

savivaldybės vietinės reikšmės kelių (gatvių) tvarkymo prioritetų sąrašo įgyvendinimo patvirtinimo 

(Savivaldybės tarybos mažumos darbotvarkės klausimas). 

5. Dėl Seniūnaičių išlaidų, susijusių su jų veikla, apmokėjimo ir atsiskaitymo tvarkos aprašo 

patvirtinimo (Savivaldybės tarybos mažumos darbotvarkės klausimas).  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas. 

6. Dėl eksperto delegavimo į Telšių apskrities regioninę kultūros tarybą. 

7. Dėl pritarimo Plungės sporto ir rekreacijos centrui dalyvauti projekte „Mokėk plaukti ir 

saugiai elgtis vandenyje“. 

8. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. lapkričio 25 d. sprendimo Nr. T1-282 

„Dėl Mokinių priėmimo į Plungės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklas tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimo. 

9. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. birželio 22 d. sprendimo Nr. T1-163 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigų, Plungės paslaugų ir švietimo pagalbos centro 

pedagoginių pareigybių ir nepedagoginių pareigybių, finansuojamų iš mokymo lėšų, didžiausio 

leistino skaičiaus 2023–2024 mokslo metams patvirtinimo“ pakeitimo.  

10. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. liepos 27 d. sprendimo Nr. T1-224 

„Dėl biudžetinės įstaigos Plungės sporto ir rekreacijos centro Plungės sporto arenoje (baseine) 

teikiamų paslaugų įkainių patvirtinimo“ pakeitimo.  

http://www.youtube.com/
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11. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. birželio 23 d. sprendimo Nr. T1-175 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo paslaugas teikiančių įstaigų paslaugų kainų 

patvirtinimo“ pakeitimo.  

12. Dėl Plungės rajono savivaldybės 2023 m. vasario 23 d. sprendimo Nr. T1-36 „Dėl 

Trūkstamų specialistų pritraukimo į Plungės rajono savivaldybės viešąsias ir biudžetines įstaigas 

programos tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

13. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos kai kurių sprendimų pripažinimo netekusiais 

galios. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkas. 

14. Dėl plotų, siūlomų įrašyti į neprivatizuojamų žemės sklypų sąrašą.  

15. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. spalio 28 d. sprendimo Nr. T1-280 

„Dėl Savivaldybės nekilnojamojo turto pripažinimo nereikalingu ir netinkamu naudoti bei jo 

nurašymo“ pakeitimo. 
Pranešėjas Andriejus Stančikas, Kaimo reikalų komiteto pirmininkas. 

16. Dėl Prevencinių socialinių paslaugų planavimo, inicijavimo, organizavimo ir teikimo 

Plungės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimo. 

17. Dėl pritarimo viešosios įstaigos Plungės rajono savivaldybės ligoninės strateginėms 

2023–2027 metų veiklos kryptims. 

Pranešėjas Tadas Šetkauskis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas. 

18. Dėl Plungės rajono savivaldybės atliekų prevencijos ir tvarkymo 2021–2027 metų plano 

patvirtinimo. 

19. Dėl sutikimo parduoti elektros energetikos objektus akcinei bendrovei „Energijos 

skirstymo operatorius“. 

20. Dėl Savivaldybei nuosavybės teise priklausančio turto perdavimo uždarajai akcinei 

bendrovei „Plungės vandenys“ padidinant jos įstatinį kapitalą.  
21. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gruodžio 27 d. sprendimo Nr. T1-345 

„Dėl viešame aukcione parduodamo Savivaldybės nekilnojamojo turto ir kitų nekilnojamųjų daiktų 

sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo.  

22. Dėl panaudos sutarties pratęsimo.  

23. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. spalio 29 d. sprendimo Nr. T1-248 

„Dėl pritarimo sudaryti keleivių vežimo sutartį su UAB „Plungės autobusų parkas“ ir nemokamo 

keleivių vežimo vietinio (miesto ir priemiestinio) reguliaraus susisiekimo autobusų maršrutais“ 

pakeitimo.  

24. Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Plungės autobusų parkas“ įstatų, patvirtintų Plungės 

rajono savivaldybės tarybos 2016 m. vasario 11 d. sprendimo Nr. T1-29 „Dėl uždarosios akcinės 

bendrovės „Plungės autobusų parkas“ įstatinio kapitalo padidinimo ir bendrovės įstatų 

patvirtinimo“ 2.2 papunkčiu, pripažinimo netekusiais galios. 

Pranešėjas Gediminas Stonys, Vietos ūkio ir ekologijos komiteto pirmininkas. 

25. Dėl skolų Savivaldybės įmonei „Plungės būstas“ pripažinimo beviltiškomis ir jų 

nurašymo. 

26. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 23 d. sprendimo Nr. T1-51 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės biudžetinių įstaigų didžiausio leistino pareigybių (be pareigybių, 

finansuojamų iš ugdymo reikmėms finansuoti lėšų) skaičiaus patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo. 

27. Dėl fiksuotų pajamų mokesčio dydžių ir lengvatų, taikomų įsigyjant verslo liudijimus 

2024 metais vykdomai veiklai, nustatymo.  

28. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. T1-2 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2023–2025 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ ir jį keitusių 

sprendimų pakeitimo.  

29. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. T1-3 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimo.  
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30. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. spalio 31 d. sprendimo Nr. T1-267 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės daugiabučių gyvenamųjų namų maksimalių techninės priežiūros 

tarifų patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo pakeitimo. 

31. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. spalio 31 d. sprendimo Nr. T1-268 

„Dėl Maksimalaus bendrojo naudojimo objektų administravimo mokesčio tarifo apskaičiavimo 

tvarkos aprašo patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimo. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas.    

32. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

33. Savivaldybės tarybos mažumos valanda. 

 

1. SVARSTYTA. Savivaldybės tarybos 6 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

Posėdžio pirmininkas, Savivaldybės meras Audrius Klišonis pristatė Savivaldybės tarybos 6 

posėdžio darbotvarkę ir pasiteiravo, ar Savivaldybės tarybos nariai turi kokių pastabų dėl 

darbotvarkės. 

Opozicijos lyderis Mindaugas Kaunas pasiūlė pagal galiojantį teisinį reglamentavimą 

sukeisti vietomis 32 ir 33 darbotvarkės klausimus ir 33 klausimą (Savivaldybės tarybos mažumos 

valanda) svarstyti po 31 darbotvarkės klausimo, o 32 darbotvarkės klausimą svarstyti Savivaldybės 

tarybos posėdžio pabaigoje.   

Posėdžio pirmininkas Audrius Klišonis pritarė Mindaugui Kaunui ir pasiteiravo 

Savivaldybės tarybos narių dėl darbotvarkės tvirtinimo su pateiktu Mindaugo Kauno pasiūlymu. 

Darbotvarkei su pateiktu pasiūlymu sukeisti vietomis 32 ir 33 klausimus pritarta bendru 

sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Posėdžiauti pagal pateiktą darbotvarkę sukeičiant vietomis 32 ir 33 

darbotvarkės klausimus.   

 

2. SVARSTYTA. Investicinių projektų ir kaimo bendruomenių projektinės veiklos įtaka 

Plungės rajono savivaldybės žmonių gyvenimo kokybei. 

Pranešėja Žaneta Vaitkuvienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja, pristatė 

Investicinių projektų ir kaimo bendruomenių projektinės veiklos įtaką Plungės rajono savivaldybės 

žmonių gyvenimo kokybei, apžvelgdama esminius projektus, nuveiktus darbus. 

Tarybos nariai po pristatymo padėkojo pranešėjai Žanetai Vaitkuvienei už pristatymą bei 

Savivaldybės tarybos nariui Linui Ramanauskui, bendruomenėms už atliekamus darbus, 

įgyvendinamus projektus. 

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija (medžiaga pridedama). 

 

3. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės atstovavimas Telšių regiono plėtros bei 

Kultūros tarybose. 

Pranešėja Vida Saukalienė, Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyriaus vedėja, pristatydama 

Plungės rajono savivaldybės atstovavimą Kultūros taryboje, apžvelgė regioninių Kultūros tarybų 

funkcijas, papasakojo, kaip veikia Telšių regioninė Kultūros taryba, koks tai organas, kokia jo 

svarba ir koks šioje taryboje yra Savivaldybės vaidmuo, bei kitus esminius momentus. 

Pranešėja Žaneta Vaitkuvienė trumpai pateikė informaciją apie Telšių regionų plėtros tarybą 

bei priminė šios Tarybos kolegijos bei patariamosios partnerių grupės sudėtis, kas jose atstovauja 

Savivaldybei.  

Tarybos narė Vida Bondauskienė pasiteiravo Žanetos Vaitkuvienės, kodėl niekas 

neatstovauja profsąjungai apskrityje. 

Žaneta Vaitkuvienė atsakė, kad yra kvotos apskrityje. 

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija.  

 

Posėdžio pirmininkas Audrius Klišonis padėkojo pranešėjoms ir akcentavo, jog kiti du 

darbotvarkės klausimai Nr. 4 ir Nr. 5 yra Savivaldybės tarybos mažumos pateikti klausimai bei 

informavo, kad juos pagal galiojantį Savivaldybės tarybos veiklos reglamentą (toliau – 
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Reglamentas) pristatys Algirdas Pečiulis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas. 

Taip pat Audrius Klišonis atkreipė dėmesį, jog būtų tikslinga keisti Reglamentą, kad klausimus, 

pateiktus Savivaldybės tarybos mažumos, galėtų pristatyti patys mažumos atstovai.  

Audriui Klišoniui paantrino ir Algirdas Pečiulis, akcentuodamas, kad kai kuriuos klausimus 

galėtų pristatyti ir patys Savivaldybės administracijos specialistai, kurie pateiktų išsamesnę 

informaciją. 

 

4. SVARSTYTA. Papildomų lėšų skyrimo prisidedant prie 2021–2028 metų Plungės rajono 

savivaldybės vietinės reikšmės kelių (gatvių) tvarkymo prioritetų sąrašo įgyvendinimo patvirtinimas 

(Savivaldybės tarybos mažumos darbotvarkės klausimas). 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas, 

pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas esmę, nurodė, kad Ekonomikos, finansų ir 

biudžeto komitetas pritarė šio klausimo svarstymui Savivaldybės tarybos posėdyje. 

Pristačius sprendimo projektą, klausimą pateikė Savivaldybės tarybos narys Gediminas 

Stonys, paminėdamas, kad teikia pastebėjimą, klausimą ir siūlymą. Gediminas Stonys pasidžiaugė, 

kad ši idėja yra graži ir sveikintina, gerinanti kelių būklę, tačiau pasiteiravo sprendimo projekto 

rengėjo Mindaugo Kauno, kas sutrukdė tokį projektą įgyvendinti praėjusioje kadencijoje, bei 

pastebėjo esminius momentus sprendimo projekto aiškinamajame rašte, atkreipdamas dėmesį, kad 

jame nėra pateikti finansavimo šaltiniai, pagrindas, lėšų skaičiavimas. 

Sprendimo projekto rengėjas Mindaugas Kaunas pateikė atsakymą, atkreipdamas dėmesį, 

kad būtent praėjusioje kadencijoje ir buvo padaryta šio projekto pradžia. 

Savivaldybės tarybos narys Liudas Skierus atkreipė dėmesį, kad Europos centrinis bankas, 

siekdamas suvaldyti infliaciją, kelia palūkanų normas, o tokio veiksmo tikslas yra tai, kad 2024 m. 

tos palūkanų normos pradės mažėti, ir tikėtina, kad 2028 m. bus ekonominio klestėjimo laikotarpis, 

todėl lėšų, įgyvendinant pateiktą projektą dėl kelių, tikrai bus. 

Tarybos narys Adomas Zamulskis replikavo dėl prisidėjimo lėšomis prie pateikto projekto.  

Mindaugas Kaunas papildė savo ankstesnį atsakymą. 

Gediminas Stonys replikavo, kad nėra prieš kelių tvarkymą, tačiau žiūri atsargiai į tokį 

penkerių metų planą.  

Tarybos narys Robertas Endrikas replikavo, kad reikėtų priimti šį sprendimo projektą, o jei 

nebus lėšų, yra galimybė jį atšaukti. 

Audrius Klišonis atkreipė dėmesį dėl atsakingumo priiminėjant sprendimus. 

Algirdas Pečiulis paantrino Savivaldybės merui, nurodydamas, kad ir be šio sprendimo šis 

klausimas gali būti svarstomas, jei metų pabaigoje bus viršplaninių lėšų. 

Tarybos narys Marijus Kaktys replikavo, kad sprendimo projekte nėra nurodyta, kiek 

prisidedama kaimo vietovių keliams ir kiek miesto keliams, bei atkreipė dėmesį, kad tai tikrai labai 

ilgas laikotarpis, ir nėra įmanoma tiek ilgam numatyti į priekį. 

Mindaugas Kaunas, kaip vieną iš siūlymų pateikė suformuoti protokolinį sprendimą 

nurodant bei paskirstant lėšas pagal proporciją 50 proc. ir 50 proc., kaip yra ir kitose programose. 

Posėdžio pirmininkas Audrius Klišonis, atkreipdamas dėmesį į tai, kad tarybos narių 

nuomonės yra skirtingos, paskelbė balsavimą. 

Kadangi sprendimo projektui nepritarta bendru sutarimu, vyko balsavimas. Balsavo 25 

tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 9 tarybos nariai (Robertas Endrikas, Liudas Skierus, Julius 

Nekrašas, Adomas Zamulskis, Vida Bondauskienė, Rimas Dužinskas, Mindaugas Kaunas, Giedrius 

Ramanauskas, Tomas Mašeckis), susilaikė – 14 tarybos narių (Audrius Misiūnas, Andriejus 

Stančikas, Gintarė Drackienė, Artūras Urniežius, Česlovas Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Marijus 

Kaktys, Linas Ramanauskas, Remigijus Striaupa, Jurgita Latakienė, Laima Žilienė, Ramūnas Lydis, 

Alina Vičienė, Gediminas Stonys), PRIEŠ – 2 tarybos nariai (Algirdas Pečiulis, Rimantas Petkus). 

NUSPRĘSTA. Sprendimas nepriimtas. 

 

Posėdžio pirmininkas Audrius Klišonis, tęsdamas posėdį nurodė, kad prieš pradedant 

svarstyti 5 darbotvarkės klausimą nori pasisakyti Tadas Šetkauskis, po jo – Adomas Zamulskis. 
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Tarybos narys Tadas Šetkauskis pareiškė, jog nuo kito klausimo nagrinėjimo nori nusišalinti, 

kadangi tai klausimas apie seniūnaičių veiklos finansavimą, o sutuoktinė yra V. Mačernio g. 1 

seniūnaitijos seniūnaitė, todėl mano, kad tai yra interesų konfliktas ir todėl pareiškė nusišalinimą. 

Savivaldybės meras priminė Tadui Šetkauskiui, kad nusišalinus nuo klausimo nagrinėjimo, 

balsavimo kortelė turi būti ištraukta bei tarybos narys privalo pasišalinti iš posėdžių salės svarstant 

šį klausimą. 

Adomas Zamulskis replikavo dėl ankstesnio darbotvarkės klausimo. 

Tarybos narys Remigijus Striaupa taip pat pareiškė nusišalinimą, nurodydamas, kad jo 

sutuoktinė taip pat yra seniūnaitė, todėl kyla interesų konfliktas. 

Alina Vičienė taip pat pareiškė nusišalinimą, nes jos sutuoktinis taip pat yra seniūnaitis, ir tai 

yra interesų konfliktas. 

Vida Bondauskienė padėkojo kolegoms, kad jie pareiškė nusišalinimą bei priminė, kad pagal 

galiojantį teisinį reglamentavimą, kiti tarybos nariai balsuojant turi priimti/nepriimti jų 

nusišalinimus ir tai turi būti užfiksuota protokole. 

Algirdas Pečiulis pasiūlė nepritarti pareikštiems nusišalinimams. 

Vida Bondauskienė atsakydama nurodė, kad pareiškę nusišalinimus tarybos nariai pasielgė 

teisingai, nes jų artimi žmonės turės materialinės naudos, ir tokį nusišalinimą numato teisės aktai. 

Tarybos narys Ramūnas Lydis priminė, kad balsuoti už nusišalinimą pagal teisės aktus reikia 

kiekvieno iš nusišalinusių tarybos narių atskirai. 

Posėdžio pirmininkas Audrius Klišonis paklausė, ar Savivaldybės tarybos nariai pritaria 

Tado Šetkauskio nusišalinimui. 

Savivaldybės tarybos nariai Tado Šetkauskio nusišalinimui pritarė bendru sutarimu. 

 

Posėdžio pirmininkas Audrius Klišonis paklausė, ar Savivaldybės tarybos nariai pritaria 

Remigijaus Striaupos nusišalinimui. 

Savivaldybės tarybos nariai Remigijaus Striaupos nusišalinimui pritarė bendru sutarimu. 

 

Posėdžio pirmininkas Audrius Klišonis paklausė, ar Savivaldybės tarybos nariai pritaria 

Alinos Vičienės nusišalinimui. 

Savivaldybės tarybos nariai Alinos Vičienės nusišalinimui pritarė bendru sutarimu. 

 

Tadas Šetkauskis, Remigijus Striaupa ir Alina Vičienė ištraukė savo balsavimo korteles ir 

išėjo iš posėdžio salės. 

 

Savivaldybės meras paprašė Algirdo Pečiulio pristatyti kitą Savivaldybės tarybos mažumos 

darbotvarkės klausimą.  

 

5. SVARSTYTA. Seniūnaičių išlaidų, susijusių su jų veikla, apmokėjimo ir atsiskaitymo 

tvarkos aprašo patvirtinimas (Savivaldybės tarybos mažumos darbotvarkės klausimas).  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, nurodydamas esmę bei 

atkreipdamas dėmesį, kad išlaidų suma mokama seniūnaičiams galbūt turėtų būti nurodyta, jog 

mokama „iki“ 50 Eur dydžio. 

Vida Bondauskienė tikslinosi, kad gal geriau būtų nurodyti, jog seniūnaičiams mokama „ne 

daugiau“ nei 50 Eur išlaidų suma. 

Algirdas Pečiulis taip pat priminė, kad yra pateiktas Lietuvos Respublikos vietos savivaldos 

įstatymo (toliau – VSĮ) pakeitimo projektas dėl išlaidų seniūnaičiams apmokėjimo, kur yra 

numatyta, jog jiems turėtų būti apmokama 10 proc. Savivaldybės tarybos nario atlyginimo bei 

pasiūlė šiandien nepriimti Savivaldybės tarybos posėdyje pateikto sprendimo, o palaukti keletą 

mėnesių, kol Seimas priims vienokį ar kitokį sprendimą dėl VSĮ pakeitimo.  

Vida Bondauskienė akcentavo, jog vykusiame Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto 

posėdyje Savivaldybės administracijos Juridinio ir personalo administravimo skyriaus vedėjas 

Vytautas Tumas išaiškino, jog minėtame Seime užregistruotame įstatymo pakeitimo projekte 
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kalbama apie atlyginimą seniūnaičiams, o ne apie išlaidų jiems kompensavimą, taip pat nurodė, kad 

turimomis žiniomis Seimas atmetė šį VSĮ pakeitimą.  

Robertas Endrikas ir Marijus Kaktys pasisakė, jog reikėtų priimti šį sprendimo projektą. 

Vida Bondauskienė atkreipė dėmesį, kad ne vienas seniūnaitis tapo Savivaldybės tarybos 

nariu. 

Kadangi sprendimo projektui nepritarta bendru sutarimu, vyko balsavimas. Balsavo 22 

tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 12 tarybos narių (Robertas Endrikas, Liudas Skierus, Julius 

Nekrašas, Andriejus Stančikas, Adomas Zamulskis, Vida Bondauskienė, Rimas Dužinskas, Marijus 

Kaktys, Mindaugas Kaunas, Rimantas Petkus, Giedrius Ramanauskas, Tomas Mašeckis), susilaikė 

– 10 tarybos narių (Audrius Misiūnas, Algirdas Pečiulis, Gintarė Drackienė, Artūras Urniežius, 

Česlovas Kerpauskas, Linas Ramanauskas, Jurgita Latakienė, Laima Žilienė, Ramūnas Lydis, 

Gediminas Stonys).  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-267 pridedamas). 

 

Savivaldybės meras paprašė pakviesti į posėdžių salę nusišalinusius nuo 5 klausimo 

svarstymo Savivaldybės tarybos narius: Tadą Šetkauskį, Remigijų Striaupą ir Aliną Vičienę. Taip 

pat pakvietė Audrių Misiūną pristatyti tolimesnius darbotvarkės klausimus. 

 

6. SVARSTYTA. Eksperto delegavimas į Telšių apskrities regioninę kultūros tarybą. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkas, pristatė 

sprendimo projektą, nurodydamas, jog į Telšių apskrities regioninę kultūros tarybą siūloma 

deleguoti Vidą Saukalienę, Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių vedėją, bei siūlė pritarti sprendimo 

projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-268 pridedamas). 

 

7. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės sporto ir rekreacijos centrui dalyvauti projekte „Mokėk 

plaukti ir saugiai elgtis vandenyje“. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė 

pritarti sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-269 pridedamas). 

 

8. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. lapkričio 25 d. sprendimo 

Nr. T1-282 „Dėl Mokinių priėmimo į Plungės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklas 

tvarkos aprašo patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė 

pritarti sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-270 pridedamas). 

 

9. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. birželio 22 d. sprendimo Nr. 

T1-163 „Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigų, Plungės paslaugų ir švietimo pagalbos 

centro pedagoginių pareigybių ir nepedagoginių pareigybių, finansuojamų iš mokymo lėšų, 

didžiausio leistino skaičiaus 2023–2024 mokslo metams patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esminius 

pakeitimus ir siūlė pritarti sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-271 pridedamas). 
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10. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. liepos 27 d. sprendimo Nr. 

T1-224 „Dėl biudžetinės įstaigos Plungės sporto ir rekreacijos centro Plungės sporto arenoje 

(baseine) teikiamų paslaugų įkainių patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė 

pritarti sprendimo projektui. 

Tarybos narys Rimas Dužinskas atkreipė dėmesį, kad baseine teikiamos paslaugos yra 

skirtos tenkinti bendruomenės poreikius, daugelis iš lankytojų turi išsipirkę abonementus, todėl 

nebus geras variantas, jei, priėmus pateiktą sprendimo projektą, atsiras galimybė išnuomoti visą 

baseiną, taip apribojant galimybę lankytis jame kitiems lankytojams, todėl siūlė nepritarti šiam 

sprendimo projektui. 

Audrius Misiūnas, atsakydamas Rimui Dužinskui, pateikė išsamesnę informaciją, konkrečiai 

išvardindamas, ką siūlo Plungės sporto ir rekreacijos centro administracija. 

Audrius Klišonis atkreipė dėmesį, kad greitu laiku bus įdiegta nuotolinių bilietų pirkimo 

sistema, bus skelbiamas ir baseino darbo grafikas, todėl bus galimybė matyti baseino užimtumą.  

Adomas Zamulskis išdėstė savo nuomonę bei svarstytus kitus baseino nuomos variantus, 

pateiktus Švietimo, sporto ir kultūros bei Ekonomikos, finansų ir biudžeto komitetuose.   

Mindaugas Kaunas paantrino Adomui Zamulskiui akcentuodamas, kad Švietimo, sporto ir 

kultūros bei Ekonomikos, finansų ir biudžeto komitetuose buvo pateikta skirtinga informacija. Taip 

pat teigė, kad Plungės sporto ir rekreacijos centro direktorius prasitarė, jog bus galimybė 

išsinuomoti ir visą baseiną, todėl atsiras galimybė įvairioms įmonėms išsinuomoti baseiną kelias 

dienas iš eilės, todėl kiti lankytojai nebegalės naudotis baseinu, juolab, kad baseino statybos tikslas 

buvo kitas. Taip pat paminėjo, kad ne visi lankytojai sugebės naudotis nuotoline bilietų pirkimo 

sistema ir matyti baseino darbo grafiko. 

Robertas Endrikas atkreipė dėmesį, kad dar ne visi Plungės rajono savivaldybės gyventojai 

yra apsilankę baseine, todėl siūlė šiam sprendimo projektui dar šiemet nepritarti ir neapriboti 

lankymosi baseine kitiems žmonėms, sudarant galimybę įmonėms nuomotis baseiną. 

Julius Nekrašas replikavo, kad Švietimo, sporto ir kultūros komiteto posėdžio metu buvo 

pateikta informacija, jog išsinuomoti baseiną bus galimybė pirmosiomis arba paskutinėmis baseino 

darbo valandomis, o dabar pateikta informacija, jog baseiną galima išsinuomoti ir visai dienai. Jis 

pasiūlė nusimatyti konkrečias baseino nuomos valandas.   

Audrius Misiūnas suabejojo, ar nereikėtų sprendimo projektą pateikti tikslinti dėl nuomos 

valandų. 

Tarybos narys Giedrius Ramanauskas pasiūlė palaukti išankstinės registracijos, kad klientai 

galėtų matyti baseino užimtumą, ir tik tada su papildoma informacija teikti svarstyti sprendimo 

projektą.  

Tarybos narys Česlovas Kerpauskas replikavo, kad tose įmonėse, kurios nuomosis baseiną, 

dirba tie patys žmonės, kuriems ir bus sudaryta galimybė lankytis baseine. 

Savivaldybės tarybos narių nuomonės išsiskyrė, posėdžio pirmininkas Audrius Klišonis 

pasiūlė balsuoti.  

Kadangi sprendimo projektui nepritarta bendru sutarimu, vyko balsavimas. Balsavo 25 

tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 9 tarybos nariai (Audrius Misiūnas, Algirdas Pečiulis, Artūras 

Urniežius, Česlovas Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Linas Ramanauskas, Remigijus Striaupa, 

Ramūnas Lydis, Gediminas Stonys), susilaikė – 16 tarybos narių (Robertas Endrikas, Liudas 

Skierus, Julius Nekrašas, Andriejus Stančikas, Adomas Zamulskis, Gintarė Drackienė, Vida 

Bondauskienė, Rimas Dužinskas, Marijus Kaktys, Mindaugas Kaunas, Jurgita Latakienė, Laima 

Žilienė, Rimantas Petkus, Giedrius Ramanauskas, Tomas Mašeckis, Alina Vičienė).  

NUSPRĘSTA. Sprendimas nepriimtas. 

 

11. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. birželio 23 d. sprendimo 

Nr. T1-175 „Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo paslaugas teikiančių įstaigų paslaugų kainų 

patvirtinimo“ pakeitimas.  

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė sprendimo projektą, siūlė pritarti. 
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Adomas Zamulskis replikavo dėl aiškinamojo rašto. 

Tarybos narys Tomas Mašeckis siūlė balsuoti. 

Kadangi sprendimo projektui nepritarta bendru sutarimu, vyko balsavimas. Balsavo 25 

tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 21 tarybos narys (Robertas Endrikas, Audrius Misiūnas, Algirdas 

Pečiulis, Julius Nekrašas, Andriejus Stančikas, Adomas Zamulskis, Gintarė Drackienė, Artūras 

Urniežius, Rimas Dužinskas, Česlovas Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Marijus Kaktys, Linas 

Ramanauskas, Remigijus Striaupa, Jurgita Latakienė, Laima Žilienė, Rimantas Petkus, Giedrius 

Ramanauskas, Ramūnas Lydis, Alina Vičienė, Gediminas Stonys), susilaikė – 3 tarybos nariai 

(Liudas Skierus, Vida Bondauskienė, Mindaugas Kaunas), PRIEŠ – 1 tarybos narys (Tomas 

Mašeckis).  

Sprendimas priimtas.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-272 pridedamas). 

 

12. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės 2023 m. vasario 23 d. sprendimo Nr. T1-36 

„Dėl Trūkstamų specialistų pritraukimo į Plungės rajono savivaldybės viešąsias ir biudžetines 

įstaigas programos tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė sprendimo projektą, išdėstė esminius pakeitimus, 

pagarsino, kad po Vyriausybės atstovo pastabos sprendimo projekte vietoj „Komisija“ įrašyta 

„Darbo grupė“, taip pat pagarsino, iš kokių atstovų ši Darbo grupė turės būti sudaryta. Akcentavo, 

kad jos sudėtyje turės būti paskirti ir du Savivaldybės tarybos nariai, ir siūlė pritarti sprendimo 

projektui. 

Taip pat pranešėjas pasiūlė, kad jei bus pritarta šiam sprendimui, tai protokoliniu išrašu iš 

karto į Darbo grupę Savivaldybės tarybos nariai galėtų deleguoti du Savivaldybės tarybos narius. 

Vida Bondauskienė teiravosi, kada būtų galima tikėtis didesnių veiksmingesnių pokyčių 

šioje tvarkoje ir suabejojo ar šie „kosmetiniai“ pakeitimai padės pritraukti specialistus.    

Švietimo ir sporto skyriaus vedėjas Gintautas Rimeikis akcentavo, kad dabar ir daromi 

smulkūs pakeitimai, kad dar šiais metais galėtų šią programą įgalinti bei pažadėjo š. m. gruodžio 

mėn. ar kitų metų sausio mėn. padaryti kardinalius pakeitimus. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

 

Audrius Misiūnas paprašė siūlyti deleguoti Savivaldybės tarybos narius į Darbo grupę dėl 

Trūkstamų specialistų pritraukimo programos.  

Mindaugas Kaunas pasiūlė į Darbo grupę deleguoti Giedrių Ramanauską. 

Audrius Misiūnas pasiūlė į Darbo grupę deleguoti Jurgitą Latakienę. 

Pasiūlytų deleguotų atstovų kandidatūroms pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA: 

1. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-273 pridedamas). 

2. Į Specialistų pritraukimo programos Darbo grupę deleguoti Savivaldybės tarybos narius 

Jurgitą Latakienę ir Giedrių Ramanauską. 

 

13. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos kai kurių sprendimų pripažinimo 

netekusiais galios. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė sprendimo projektą, siūlė pritarti.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-274 pridedamas). 

 

14. SVARSTYTA. Plotai, siūlomi įrašyti į neprivatizuojamų žemės sklypų sąrašą.  

Pranešėjas Andriejus Stančikas, Kaimo reikalų komiteto pirmininkas, pristatė sprendimo 

projektą, siūlė pritarti. 

Mindaugas Kaunas paminėjo, kad jau ne pirmas sklypas paimamas visuomenės poreikiams 

ir tikslinosi, ar yra paskaičiuota, koks yra poreikis. 

Andriejus Stančikas pateikė atsakymą. 
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Audrius Klišonis papildė Andriejaus Stančiko atsakymą. 

Adomas Zamulskis teiravosi dėl vėjo jėgainių statybos 50 arų sklype. 

Tomas Jocys, Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus vedėjas, atsakydamas nurodė, 

kad tokia statyba galima. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-275 pridedamas). 

 

15. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. spalio 28 d. sprendimo Nr. 

T1-280 „Dėl Savivaldybės nekilnojamojo turto pripažinimo nereikalingu ir netinkamu naudoti bei 

jo nurašymo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Andriejus Stančikas pristatė sprendimo projektą, siūlė pritarti. 

Mindaugas Kaunas teiravosi, ar buvo svarstyta, kiek galima gauti pajamų jį pardavus, ir ar 

su bendruomene suderinta, kad nebūtų paskui prieštaravimų, ir kokia ateityje bus nauda 

bendruomenei. 

Andriejus Stančikas atsakė, kad bendruomenei šis klausimas buvo žinomas. 

Audrius Klišonis papildė Andriejaus Stančiko atsakymą.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-276 pridedamas). 

 

16. SVARSTYTA. Prevencinių socialinių paslaugų planavimo, inicijavimo, organizavimo ir 

teikimo Plungės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėjas Tadas Šetkauskis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas, pristatė 

sprendimo projektą, nurodė, kad Sveikatos ir socialinės apsaugos komitete sprendimo projektą 

svarstė, jam buvo pritarta. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-277 pridedamas). 

 

17. SVARSTYTA. Pritarimas viešosios įstaigos Plungės rajono savivaldybės ligoninės 

strateginėms 2023–2027 metų veiklos kryptims. 

Pranešėjas Tadas Šetkauskis pristatė sprendimo projektą, nurodė, kad Sveikatos ir socialinės 

apsaugos komitete sprendimo projektą svarstė, jam buvo pritarta. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-278 pridedamas). 

 

18. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės atliekų prevencijos ir tvarkymo 2021–2027 

metų plano patvirtinimas. 

Pranešėjas Gediminas Stonys, Vietos ūkio ir ekologijos komiteto pirmininkas, pristatė 

parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Adomas Zamulskis replikavo dėl šio sprendimo projekto aiškinamojo rašto. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-279 pridedamas). 

 

19. SVARSTYTA. Sutikimas parduoti elektros energetikos objektus akcinei bendrovei 

„Energijos skirstymo operatorius“. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-280 pridedamas). 

 

20. SVARSTYTA. Savivaldybei nuosavybės teise priklausančio turto perdavimas uždarajai 

akcinei bendrovei „Plungės vandenys“ padidinant jos įstatinį kapitalą. 
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Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-281 pridedamas). 

 

21. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gruodžio 27 d. sprendimo 

Nr. T1-345 „Dėl viešame aukcione parduodamo Savivaldybės nekilnojamojo turto ir kitų 

nekilnojamųjų daiktų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-282 pridedamas). 

 

Marijus Kaktys pareiškė nusišalinimą nuo kito klausimo nagrinėjimo, kadangi gali kilti 

viešųjų ir privačių interesų konfliktas, bei nurodė, kad jis yra Ūkininkų sąjungos pirmininkas. 

Savivaldybės tarybos nariai Marijaus Kakčio nusišalinimui pritarė bendru sutarimu. 

Marijus Kaktys ištraukė balsavimo kortelę ir pasišalino iš posėdžių salės.  

 

22. SVARSTYTA. Panaudos sutarties pratęsimas.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Robertas Endrikas teiravosi, kiek yra tokių panaudos sutarčių. 

Živilė Bieliauskienė, Turto skyriaus vedėja, pateikė atsakymą, nurodydama, kad tiksliai 

panaudos sutarčių skaičiaus dabar negali įvardinti, tačiau duomenis galėtų patikslinti vėliau bei 

nurodė, su kuo galima sudaryti panaudos sutartis. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-283 pridedamas). 

 

Posėdžio pirmininkas Audrius Klišonis paprašė pakviesti į posėdžių salę Savivaldybės 

tarybos narį Marijų Kaktį. 

 

23. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. spalio 29 d. sprendimo Nr. 

T1-248 „Dėl pritarimo sudaryti keleivių vežimo sutartį su UAB „Plungės autobusų parkas“ ir 

nemokamo keleivių vežimo vietinio (miesto ir priemiestinio) reguliaraus susisiekimo autobusų 

maršrutais“ pakeitimas.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-284 pridedamas). 

 

24. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės „Plungės autobusų parkas“ įstatų, 

patvirtintų Plungės rajono savivaldybės tarybos 2016 m. vasario 11 d. sprendimo Nr. T1-29 „Dėl 

uždarosios akcinės bendrovės „Plungės autobusų parkas“ įstatinio kapitalo padidinimo ir bendrovės 

įstatų patvirtinimo“ 2.2 papunkčiu, pripažinimas netekusiais galios. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Mindaugas Kaunas akcentavo, kad Savivaldybės tarybos nariai turėtų būti supažindinti su 

uždarosios akcinės bendrovės „Plungės autobusų parkas“ įstatais (toliau – Įstatai), kurie taip pat 

turėtų būti pridėti prie sprendimo projekto. 

Vietos ūkio skyriaus vedėjo pavaduotoja Odeta Petkuvienė nurodė, kad pagal LR Vietos 

savivaldos įstatymą mero potvarkiu yra patvirtinti nauji uždarosios akcinės bendrovės „Plungės 
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autobusų parkas“ įstatai, kurie bus užregistruoti Registrų centre, kai bus panaikinti senieji įstatai. 

Taip pat Odeta Petkuvienė pažadėjo Savivaldybės tarybos narius supažindinti su naujais Įstatais.  

Mindaugas Kaunas svarstė, kodėl naujieji Įstatai nebuvo pridėti prie svarstomo sprendimo 

projekto medžiagos. 

Odeta Petkuvienė pakartojo, kad naujieji Įstatai yra jau patvirtinti Savivaldybės mero 

potvarkiu. 

Gediminas Stonys nurodė, kad, jei bus poreikis, Savivaldybės tarybos nariai galės būti 

supažindinti su šiais Įstatais. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA: 

1. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-285 pridedamas). 

2. Supažindinti Savivaldybės tarybos narius su naujais uždarosios akcinės bendrovės 

„Plungės autobusų parkas“ įstatais. 

 

25. SVARSTYTA. Skolų Savivaldybės įmonei „Plungės būstas“ pripažinimas beviltiškomis 

ir jų nurašymas. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, nurodė, kokią sumą skolų 

prašoma pripažinti beviltiškomis ir nurašyti, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-286 pridedamas). 

 

26. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 23 d. sprendimo 

Nr. T1-51 „Dėl Plungės rajono savivaldybės biudžetinių įstaigų didžiausio leistino pareigybių (be 

pareigybių, finansuojamų iš ugdymo reikmėms finansuoti lėšų) skaičiaus patvirtinimo“ ir jį keitusių 

sprendimų pakeitimas. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-287 pridedamas). 

 

27. SVARSTYTA. Fiksuotų pajamų mokesčio dydžių ir lengvatų, taikomų įsigyjant verslo 

liudijimus 2024 metais vykdomai veiklai, nustatymas.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-288 pridedamas). 

 

Tarybos narys Julius Nekrašas išėjo iš Savivaldybės tarybos posėdžio, balsavimo kortelę 

ištraukė, toliau posėdyje nebedalyvavo.  

 

28. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. 

T1-2 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2023–2025 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ ir jį 

keitusių sprendimų pakeitimas.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, siūlė pritarti. 

Mindaugas Kaunas akcentavo, kad negali pritarti šiam sprendimo projektui, kadangi nėra 

sutvarkyta Duomenų valdymo sistema (toliau – DVS), Savivaldybės tarybos nariai nemato prašymų 

dėl lėšų poreikio ir pan.  

Kadangi sprendimo projektui nepritarta bendru sutarimu, vyko balsavimas. Balsavo 23 

tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 15 tarybos narių (Audrius Misiūnas, Algirdas Pečiulis, Andriejus 

Stančikas, Gintarė Drackienė, Artūras Urniežius, Česlovas Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Linas 

Ramanauskas, Remigijus Striaupa, Jurgita Latakienė, Laima Žilienė, Rimantas Petkus, Ramūnas 

Lydis, Alina Vičienė, Gediminas Stonys), susilaikė – 8 tarybos nariai (Robertas Endrikas, Liudas 

Skierus, Adomas Zamulskis, Vida Bondauskienė, Rimas Dužinskas, Mindaugas Kaunas, Giedrius 

Ramanauskas, Tomas Mašeckis).  
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NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-289 pridedamas). 

 

29. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. 

T1-3 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimas.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, siūlė pritarti. 

Kadangi sprendimo projektui nepritarta bendru sutarimu, vyko balsavimas. Balsavo 24 

tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 16 tarybos narių (Audrius Misiūnas, Algirdas Pečiulis, Andriejus 

Stančikas, Gintarė Drackienė, Artūras Urniežius, Česlovas Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Marijus 

Kaktys, Linas Ramanauskas, Remigijus Striaupa, Jurgita Latakienė, Laima Žilienė, Rimantas 

Petkus, Ramūnas Lydis, Alina Vičienė, Gediminas Stonys), susilaikė – 8 tarybos nariai (Robertas 

Endrikas, Liudas Skierus, Adomas Zamulskis, Vida Bondauskienė, Rimas Dužinskas, Mindaugas 

Kaunas, Giedrius Ramanauskas, Tomas Mašeckis).  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-290 pridedamas). 

 

30. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. spalio 31 d. sprendimo Nr. 

T1-267 „Dėl Plungės rajono savivaldybės daugiabučių gyvenamųjų namų maksimalių techninės 

priežiūros tarifų patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo pakeitimas. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, siūlė pritarti su 

papildymu, nurodant, kad šis sprendimas įsigalioja nuo 2024 m. sausio 1 d. 

Robertas Endrikas tikslinosi, kaip Savivaldybės įmonė „Plungės būstas“ vykdo techninę 

priežiūrą, kaip vykdomi konkursai dėl jos, apklausos. 

Algirdas Pečiulis atsakė, kad techninės priežiūros tvarka dėl butų remonto yra patvirtinta, 

vadovaujamasi Viešųjų pirkimų įstatymu, tačiau atkreipė dėmesį, kad dabar svarstomi tik įkainiai. 

Tomas Mašeckis pasiūlė balsuoti, nes, pasak jo, įkainiai didėja ne 0,01 ct, bet iš viso 

suskaičiavus didėja apie 30 proc., taip pat tikslinosi, ką gyventojai gaus už pabrangusias paslaugas. 

Algirdas Pečiulis atkreipė dėmesį, kad čia yra tik administravimo mokestis, o dar yra 

kaupimo fondas. 

Mindaugas Kaunas paprašė ir pasiūlė, jei sprendimas bus priimtas, taip pat priimti 

protokolinį įpareigojimą, kad Savivaldybės įmonė (toliau – SĮ) „Plungės būstas“ gerintų paslaugas 

ar atliktų monitoringą ar analizę. Jo teigimu, gaunama gyventojų nusiskundimų dėl netinkamai 

teikiamų paslaugų, nurodant, kad SĮ „Plungės būstas“, kaip administratorius, netinkamai atstovauja 

gyventojams. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis paprašė Mindaugo Kauno sukonkretinus atsiųsti 

pateiktą pasiūlymą dėl įpareigojimo SĮ „Plungės būstas“.   

Kadangi sprendimo projektui nepritarta bendru sutarimu, vyko balsavimas. Balsavo 24 

tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 20 tarybos narių (Audrius Misiūnas, Algirdas Pečiulis, Andriejus 

Stančikas, Gintarė Drackienė, Artūras Urniežius, Česlovas Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Marijus 

Kaktys, Linas Ramanauskas, Remigijus Striaupa, Jurgita Latakienė, Laima Žilienė, Rimantas 

Petkus, Ramūnas Lydis, Alina Vičienė, Gediminas Stonys, Robertas Endrikas, Liudas Skierus, 

Adomas Zamulskis, Giedrius Ramanauskas), susilaikė – 4 tarybos nariai (Vida Bondauskienė, 

Rimas Dužinskas, Mindaugas Kaunas, Tomas Mašeckis).  

NUSPRĘSTA: 

1. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-291 pridedamas). 

2. Įpareigoti SĮ „Plungės būstas“ gerinti aptarnavimo kokybę.   

 

31. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. spalio 31 d. sprendimo Nr. 

T1-268 „Dėl Maksimalaus bendrojo naudojimo objektų administravimo mokesčio tarifo 

apskaičiavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimas. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, siūlė pritarti su 

papildymu, nurodant, kad šis sprendimas įsigalioja nuo 2024 m. sausio 1 d. 
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Mindaugas Kaunas paprašė, kad ir dėl šio sprendimo projekto reikėtų priimti protokolinį 

įpareigojimą dėl aptarnavimo kokybės gerinimo. 

Audrius Klišonis, kaip ir dėl ankstesnio klausimo, paprašė Mindaugo Kauno sukonkretinti 

pateiktą pasiūlymą, konkrečius siūlymus.  

Kadangi sprendimo projektui nepritarta bendru sutarimu, vyko balsavimas. Balsavo 24 

tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 19 tarybos narių (Audrius Misiūnas, Algirdas Pečiulis, Andriejus 

Stančikas, Gintarė Drackienė, Artūras Urniežius, Česlovas Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Marijus 

Kaktys, Linas Ramanauskas, Remigijus Striaupa, Jurgita Latakienė, Laima Žilienė, Rimantas 

Petkus, Ramūnas Lydis, Alina Vičienė, Gediminas Stonys, Robertas Endrikas, Adomas Zamulskis, 

Giedrius Ramanauskas), susilaikė – 5 tarybos nariai (Liudas Skierus, Vida Bondauskienė, Rimas 

Dužinskas, Mindaugas Kaunas, Tomas Mašeckis).  

 NUSPRĘSTA: 

1. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-292 pridedamas). 

2. Įpareigoti SĮ „Plungės būstas“ gerinti aptarnavimo kokybę. 

 

33. SVARSTYTA. Savivaldybės tarybos mažumos valanda. 

Mindaugas Kaunas atkreipė dėmesį, kad buvo pažeistas Vietos savivaldos įstatymas ir 

pacitavo, kas iš Savivaldybės vadovų privalo dalyvauti mažumos valandoje. 

Audrius Klišonis replikavo, kad šiandien taip pat vyksta Savivaldybių asociacijos tarybos 

posėdis, kuriame Plungės savivaldybei atstovauja vicemeras ir Administracijos direktorius.  

Mindaugas Kaunas pateikė klausimą Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkui 

Algirdui Pečiuliui dėl papildomų pinigų autobusų stotelėms ir pasiteiravo dėl infrastruktūros 

mokesčio panaudojimo, kuris turėjo būti panaudotas gatvių apšvietimui, o jei liks ar būtų 

papildomai gauta, tai lėšos bus panaudotos autobusų stotelėms. Mindaugas Kaunas klausė, kiek 

2023 m. panaudota infrastruktūros mokesčio ir kiek 2023 m. surinkta bei kur planuojama panaudoti. 

Mindaugas Kaunas taip pat akcentavo, kad siūlytų priimti ir protokolinį sprendimą, kad būtų 

tęstinumas dėl autobusų stotelių. 

Algirdas Pečiulis, atsakydamas nurodė, kad jau keleri metai kaip žinoma ši pateikta 

situacija, tačiau kyla klausimų, kodėl niekas nebuvo daroma anksčiau, o šiuo einamuoju metu yra 

pirkimas įvykdytas ir stotelė bus atnaujinta, o apie infrastruktūros mokesčio panaudojimą 

informacijos Algirdas Pečiulis negalėjo pateikti. 

Savivaldybės meras papildė Algirdo Pečiulio atsakymą. 

Vietos ūkio skyriaus vedėjo pavaduotoja Odeta Petkuvienė pateikė išsamią informaciją šiuo 

klausimu. 

Mindaugas Kaunas pateikė klausimą Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkui 

Audriui Misiūnui ir Vietos ūkio ir ekologijos komiteto pirmininkui Gediminui Stoniui dėl 

velotrasos Plungės mieste įrengimo.  

Audrius Misiūnas paaiškino, kad pasitikslins ir išsiaiškins pateiktą informaciją. 

Adomas Zamulskis prašė išspręsti klausimą dėl DVS „Kontora“ pasiekiamumo, nes 

Savivaldybės tarybos nariai nemato visos, jiems reikalingos, informacijos. 

Audrius Klišonis atkreipė dėmesį, kad š. m. lapkričio pradžioje šis klausimas turėtų 

išsispręsti ir Savivaldybės tarybos nariai galės prisijungti ne prie visų dokumentų, o tik prie jiems 

reikalingų. 

Robertas Endrikas klausė, ar žinoma situacija, kodėl kai kuriuos klausimus vilkina Lietuvos 

automobilių kelių direkcija bei teiravosi dėl konkrečių gatvių, kelių būklės, apšvietimo nebuvimo, 

kokie procesai vyksta.  

Audrius Klišonis pateikė atsakymą, patikslindamas, kad tikrai kai kurių gatvių projektavimo 

darbai užsitęsė dėl objektyvių priežasčių bei išsamiai pakomentavo situaciją. 

Vida Bondauskienė pateikė klausimą Algirdui Pečiuliui, prašydama pakomentuoti situaciją, 

kodėl perskirstant biudžetą nebuvo skirta pinigų Plungės lopšeliui-darželiui „Rūtelė“, kuris 

susiduria su lėšų trūkumu, dėl to, kad šiame darželyje veikia profsąjunga. 

Algirdas Pečiulis atkreipė dėmesį, kad profsąjunga buvo pasirašiusi sutartį ne su 
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Savivaldybe, o su Vyriausybe, kuri ir turėtų spręsti šią problemą.  

Audrius Klišonis papildė Algirdo Pečiulio atsakymą. 

Tomas Mašeckis pateikė klausimą Gediminui Stoniui ir Algirdui Pečiuliui dėl, jo nuomone, 

Plungės miestą bjaurojančių statinių, keletą jų paminėdamas. Teiravosi, kokie planai yra siekiant 

juos sutvarkyti.  

Posėdžio pirmininkas Audrius Klišonis pateikė atsakymą.  

Gediminas Stonys prašė kitąkart iš anksto pateikti klausimus, kad būtų galima susirinkti visą 

informaciją. 

Mindaugas Kaunas replikavo, jog klausimai buvo pateikti š. m. spalio 3 d. Savivaldybės 

merui ir Administracijai. 

Liudas Skierus pateikė klausimą dėl Medelyno gatvėje esančio sklypo išmiškinimo, 

teiravosi, kokia situacija yra šiuo metu.  

Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus vedėjas Tomas Jocys pateikė atsakymą. 

Rimas Dužinskas pateikė klausimą Kaimo reikalų ir Vietos ūkio ir ekologijos komitetų 

pirmininkams, teiraudamasis ir prašydamas, kad Savivaldybės administracija 2024 metams paruoštų 

analizę to turto, kuris yra nenaudojamas ar naudojamas neefektyviai ir šią informaciją su 

sprendiniais pateiktų Savivaldybės tarybai, nurodant, ką su jais reikės daryti toliau. 

Živilė Bieliauskienė pateikė atsakymą. 

Adomas Zamulskis teiravosi dėl VšĮ Plungės rajono savivaldybės ligoninės priėmimo 

klausimo. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pateikė išsamų atsakymą. 

Mindaugas Kaunas pateikė klausimą Švietimo, sporto ir kultūros bei Ekonomikos, finansų ir 

biudžeto komitetų pirmininkams dėl „Ryto“ pagrindinės mokyklos valgyklos atnaujinimo, kuriam 

buvo skirti pinigai. Taip pat teiravosi, kokie teigiami rezultatai buvo pasiekti ir kokie planai ateičiai 

dėl kitų mokyklų valgyklų atnaujinimo. 

Audrius Misiūnas ir Algirdas Pečiulis prašė kitąkart iš anksto pateikti klausimus bei trumpai 

pateikė atsakymą. 

Liudas Skierus teiravosi dėl socialinių būstų Minijos g. ir Mendeno g., kokia yra padėtis. 

Audrius Klišonis pateikė atsakymą, apibūdindamas situaciją dėl socialinių būstų. 

Robertas Endrikas replikavo dėl mažumos valandos. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis atsakė į išsakytą repliką. 

Vida Bondauskienė trumpai pasisakė dėl Savivaldybės tarybos mažumos klausimų bei 

atkreipė dėmesį, kad ji norėjo susipažinti su Savivaldybės tarybos valdančiosios daugumos 2023–

2027 metų veiklos programa, tačiau ji nėra paviešinta Savivaldybės interneto svetainėje. 

Audrius Klišonis nurodė, kad Savivaldybės tarybos sekretorės Valdančiosios daugumos 

programą persiųs susipažinimui. 

Vida Bondauskienė atkreipė dėmesį, kad ši Valdančiosios daugumos programa turi būti 

paviešinta Savivaldybės internetinėje svetainėje. 

Adomas Zamulskis priminė, jog įvykusiame Savivaldybės kolegijos posėdyje Mindaugas 

Kaunas prašė įtraukti klausimą dėl Sodų gatvės nutarties bei pasiteiravo dėl tolimesnių 

Savivaldybės administracijos veiksmų, akcentuodamas, jog jau baigiasi apskundimo terminas. 

Audrius Klišonis pateikė išsamų atsakymą dėl Sodų gatvės bylos eigos. 

Mindaugas Kaunas replikavo į Savivaldybės mero Audriaus Klišonio atsakymą bei 

pasiteiravo dėl naujai įsteigtos Savivaldybės administracijos patarėjo pareigybės. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pateikė atsakymą. 

Adomas Zamulskis teiravosi dėl universalios sporto salės. 

Mindaugas Kaunas klausė, ar yra tinkamai pasiruošta žiemai dėl sniego valymo. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pateikė atsakymą. 

   

32. SVARSTYTA. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis informavo, kad vakar, t. y. spalio 25 d., įvyko 

Komisijos ryšiams su užsieniu posėdis, kurio metu buvo apsvarstytas gautas kvietimas dalyvauti 
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2023 m. lapkričio 6–10 d. Kvarelio miesto šventėje Sakartvele bei nurodė, kad yra siūlymas 

deleguoti Savivaldybės tarybos narius Gediminą Stonį ir Rimą Dužinską dalyvauti šioje šventėje.  

Kvietimui deleguoti Savivaldybės tarybos narius Gediminą Stonį ir Rimą Dužinską 

atstovauti Savivaldybei Kvarelio miesto šventėje Sakartvele pritarta bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Pritarti Plungės rajono savivaldybės tarybos narių  Gedimino Stonio ir Rimo 

Dužinsko atstovavimui Savivaldybei Kvarelio miesto šventėje Sakartvele 2023 m. lapkričio 6–10 d. 

Vida Bondauskienė atkreipė dėmesį, kad Etikos komisija priėmė sprendimą supažindinti 

Savivaldybės merą ir Savivaldybės tarybos narius su nusišalinimo procedūra bei paprašė tų, kurie 

dar nesusipažino, susipažinti. 

 

 

Posėdžio pirmininkas                                                         Audrius Klišonis 

 

Posėdžio sekretorė                        Irmantė Kurmienė 
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X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS  

TARYBOS 6 POSĖDYJE 

DALYVAVUSIŲ ASMENŲ SĄRAŠAS 

2023-10-26  

 

Agnė Alčauskienė                   - Kulių kultūros centro direktorė, 

Aistė Šeršionaitė                     - Plungės r. sav. Vietos veiklos grupės atstovė, 

Audrius Klišonis                     - Savivaldybės meras, 

Birutė Brogienė                       - Švietimo ir sporto skyriaus vyr. specialistė, 

Dangirutė Vaškienė                 - Švietimo ir sporto skyriaus vyr. specialistė, 

Erika Šimkienė                        - Plungės r. sav. Vietos veiklos grupės atstovė, 

Gintaras Ramonas                   - Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyriaus vyr. specialistas, 

Gintautas Rimeikis                  - Švietimo ir sporto skyriaus vedėjas, 

Irma Kvizikevičienė                - Savivaldybės tarybos posėdžių sekretorė, 

Irmantė Kurmienė                   - Savivaldybės tarybos posėdžių sekretorė, 

Judita Kaveckienė                   - Protokolo skyriaus vyr. specialistė, 

Jurgita Saldukienė                   - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėjo pavaduotoja, 

Jūratė Garčinskaitė                  - Viešųjų pirmikų skyriaus vedėja, 

Kristina Černeckienė               - Centralizuoto vidaus audito skyriaus vedėja, 

Lina Liūnienė                           - Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyriaus specialistė, 

Linas Rimeikis                         - Informacinių technologijų skyriaus kompiuterininkas,  

Margarita Tamošauskienė        - Finansų ir biudžeto skyriaus vedėjo pavaduotoja, 

Martyna Piekuvienė     - Protokolo skyriaus specialistė, laikinai pavaduojanti Protokolo         

skyriaus vedėją 

Odeta Petkuvienė                    - Vietos ūkio skyriaus vedėjo pavaduotoja, 

Remigijus Ačas                        - Informacinių technologijų skyriaus vedėjas, 

Rima Jokubauskienė                - Asociacijos „Plungės kraštas“ pirmininkė, 

Tomas Jocys                            - Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus vedėjas, 

Vida Saukalienė                       - Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyriaus vedėja, 

Vilma Šlyžienė                        - Socialinės paramos skyriaus vedėjo pavaduotoja, 

Vytautas Tumas                       - Juridinio ir personalo administravimo skyriaus vedėjas, 

Žaneta Vaitkuvienė                  - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja, 

Živilė Bieliauskienė                 - Turto skyriaus vedėja. 

 


